
 

Hajdúszoboszló Város Jegyzője  

4200 Hajdúszoboszló, Hősök tere 1. 

Telefon: 52/557-300        Fax: 52/557-302 

www.hajduszoboszlo.hu 

 

 

TÁJÉKOZTATÓ 
 képviselő-testületünk 2011. október 20-i üléséről 

 

 

A 14.00-től 16.10 óráig tartott ülés nyílt részén 17 napirendi pontot tárgyaltak döntéshozóink 

(a zárt ülésen egy szociális ügyet). 

Az ülés két fő napirendi pontja a 
 város közoktatásának helyzetéről, fejlesztésének feladatairól (2. sorszámmal) 

valamint 

 a város turizmusának helyzetéről, fejlesztésének tennivalóiról (8.) 

készített beszámoló volt. Mindkét jól előkészített, több évet átfogó helyzetképet nyújtó, a 

rövid- és hosszabb távú feladatokat is kijelölő anyagot elfoadták a képviselők. Az egyedi 

ügyek sorában nem lett elfogadva 
 az 1. számú (tulajdonosi hozzájárulás) 

 a 10. számú (Bursa Hungarica felsőoktatási pályázati támogatási rendszer) 

és 
 a 11. számú (Aqua Koncentrátum Kft. kérelme) 

előterjesztés, míg a 3. számú javaslatról (városi televízió vezetője megbízatásának egy évvel 

történő meghosszabbítása) való döntést a következő ülésre halasztották. 

A hivatal előterjesztései között a képviselők határozatot hoztak a Pávai-Vajna Ferenc 

Általános Iskolában végrehajtott létszámcsökkentés költségeinek pályázat útján történő 

megszerzéséről (4.), az iskoláknak informatikai eszközök beszerzésére biztosított 

önkormányzati pénz felosztásáról (5.), keretösszeget biztosítottak a Nagyhegyesig épülő 

kerékpárút egyes felmerült költségeinek fedezésére (6), valamint a 7. számú napirendi 

javaslatot elfogadva megvásárlásra felajánlottak önkormányzati tulajdonú ingatlan-részeket. 

A polgármesteri előterjesztések további sorát elfogadták, így: a kínai szakmai útra utazó 

delegáció összetételének megváltoztatását (9.), a Kormányhivatal törvényességi észrevételére 

adandó választ (13), az idei közbeszerzési terv kiegészítését azon útfelújítások 

megterveztetésével, amelyekre pályázatot kíván benyújtani az önkormányzat (14.), a 

közbeszerzési eljárásokban született újabb döntésekről (15.), valamint a két testületi ülés 

között történt eseményekről (16.) adott tájékoztatót. 

A testület egyhangúlag elfogadta az idei fásítás elvégzésére készített előterjesztést is (12.) 

Az ülés interpellációkra a hivatal által adott válaszok elfogadásával, újabb ilyen felvetések, 

valamint kérdések és válaszaik elhangzásával zárult. 
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